

如何換領優惠？

1. 進入 ITSU 網店
2. 選購所需產品，加入購物車
3. 結帳時使用優惠碼即享折扣優惠

How to redeem offers?

1. Enter ITSU eShop
2. Select products and add to cart
3. Input promo code when proceed checkout to enjoy discount

條款及細則

- 此優惠適用由 2022 年 4 月 1 日至 2022 年 12 月 31 日。
- 此優惠需於 2022 年 12 月 31 日晚上 11:59 前使用，逾期無效。
- 此優惠不適用於特價品及特別優惠貨品。
- 所有商品均不可退款。
- 在 ITSU 網店購物滿港幣\$1000，可享免費送貨服務。請留意部分偏遠地區需要收取額外費用。送貨地址如沒有升降機直達，將根據每層樓層（以 5 級至 10 級為一層，地下除外）收取港幣\$100 額外服務費用，如運送期間涉及路程費用，收費將由司機判斷，基本收費（每 100 米港幣\$50），最終收費以司機判斷為準，額外收費詳情，請聯絡 ITSU 客戶服務部查詢。
- 此優惠由 ITSU WORLD (HK) LIMITED 提供，如有任何查詢，請直接與 ITSU WORLD (HK) LIMITED 聯絡。
- 如有任何爭議，ITSU WORLD (HK) LIMITED 保留最終決定權



Terms and conditions

- The promotion offer is valid from 1 April 2022 until 31 December 2022.
- This offer is valid for redemption until 23:59pm, 31 December 2022, after which it will be invalid.
- This offer is not applicable for discounted items.
- All sold items are not refundable.
- Enjoy free delivery with purchase of HK\$1000 or above at ITSU eShop. Please note that some remote areas require additional fees. If there is no elevator to go delivery address, an additional service fee HK\$100 will be charged for each floor (level 5 to 10 as the first floor, except for the underground). If extra cost of the journey is involved for the delivery, the charge will be determined by driver, the basic charge (HK\$50 per 100 meters), and the final charge shall be determined by the driver. For details of additional charges, please contact ITSU Customer Service Department for inquiries.
- The promotion offer is provided by ITSU WORLD (HK) LIMITED, for any enquiries, please contact ITSU WORLD (HK) LIMITED directly.
- In case of any disputes, ITSU WORLD (HK) LIMITED reserves the right for final decision.